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Czasami słyszę z trybun: "Dziadek, daj sobie spokój", mówi z dystansem Remigiusz
Sobociński, w wywiadzie udzielonym telewizji Canal+ Sport. Ale ja myślę w inny sposób -
dodaje po chwili, podkreślając, że będzie grał, póki dopisuje zdrowie. 44-letni popularny
Remi, który w ekstraklasie rozegrał 202 spotkania, a obecnie reprezentuje barwy IV-
ligowego GKS-u Wikielec, jest bohaterem reportażu, zrealizowanego dla programu
"Ekstraklasa po godzinach".

Występ z synem Maddoxem w jednej drużynie - to marzenie Remigiusza Sobocińskiego. A ponieważ
syn, piłkarski talent, który idzie w ślady ojca, w tym roku kończy dopiero 14 lat, na pokoleniową
zmianę na boisku jeszcze trochę trzeba poczekać. Zdrowie dopisuje, więc "Remi" w IV-ligowym GKS-
ie Wikielec kontynuuje swoją piłkarską przygodę. Ale świat wielkiej piłki, z którą związany był przez
lata, zdobywając m.in. trzy puchary Polski, nadal o nim pamięta.

Sekret długowieczności, wspomnienia z ekstraklasy, ocena swojej kariery - to tylko niektóre z
tematów rozmowy popularnego Remiego z dziennikarzem telewizji Canal+ Sport. Redakcja gościła w
Wikielcu w dniu meczu GKS-u z Olimpią II Elbląg. Polecamy wywiad fanom piłki.
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